
Referat	styremøte	GAKK	januar	2018	
Tid/sted	
	
Tid:	Onsdag	24	januar	kl.	19:00-21:00	
Sted:	Myra	idrettspark	(to	minutteren)	
	
Tilstede:	Bengt,	Espen,	Gunvor	Sofie,	Katrine	&	Tore	

Infosaker:	
	

• Gjennomgang	av	referat	fra	forrige	møte	
• Gamle	låven	-	avslutning	av	arbeidet	der	
• Drift	av	Grimstad	og	Birkeland		
• Sør	Amfi	-	Trapp	og	gjerde,	Onsdagen,	varme,	støvsuging,	ruteskruing	
• Hjemmeside	–	orientering		
• Regnskap	-		Utgifter,	inntekter	og	status	
• Medlemskontingent	-	Status	
• Samarbeid	mellom	klubbene	(orientering	fra	Espen	A.	Tveit)	

	

Beslutnings-saker	
	

1.	Styremøte	for	2018		
Forslag	om	styremøte	”en	gang	i	mnd.”	Kl.	19:00-21:00.	
Mars,	april	&	mai.	August	september,	oktober	,	november	og	desember.	
	
Vedtak:	Styremøtene	avholdes	første	mandag	i	mnd.	iht.	forslagene	over	foruten	
desember.	Møtekalender	blir	5	mars,	9	april,	7	mai,	6	august,	3	september,	1	oktober	og	
5	november.	
	

2.	Årsmøte-	Fordeling	av	oppgaver	
Gjennomføring	av	årsmøtet	for	2017.	Må	gjennomføres	før	15	mars.	Tore	legger	frem	
forslag	til	fordeling	av	oppgaver	på	styremøte.		
	
Vedtak:	Styret	vedtar	at	årsmøtet	avholdes	torsdag	15	mars	kl.	19-21	på	UiA	Grimstad.	
Klatrehallene		stenges	i	denne	perioden.		Tore	fordeler	oppgavene.		
	 	

3.	Myra	-	ny	prosjektgruppe	
Forslag	om	å	etablere	en	prosjektgruppe	for	Myra	prosjektet.	Prosjektgruppen	får	
mandat	fra	styret	om	å	arbeide	for	klatresenter	på	Myra.	Prosjektgruppen	rapporterer	
til	styret	og	har	mandat	til	å	gjennomføre	«forprosjekt».		Gruppen	har	ikke	«økonomiske	
styringsrett».	Forslag	om	prosjektgruppe	på	3-6	personer.	Foreslått	admin.	leder	er	



Bengt	Sørensen.	Børre	Bergshaven	fortsetter	med	det	han	er	god	på	(utvikler	og	
strategi).		
	
Vedtak:	Styret	vedtar	at	vi	etablerer	en	prosjekt	gruppe	for	å	fordele	ansvar	og	”avlaste”	
Børre	på	admin.	oppgaver.	Bengt	Sørensen	takker	ja	til	rollen	som	admin.	leder.	
Foreløpig	prosjektgruppe	for	Myra	er	Børre	B.	og	Bengt.	S.	Det	er	ønskelig	med	flere.		
	 	

	4.	Kursavgift	for	utvikling	av	instruktører	og	trenere	
Forslag	om	at	GAKK	betaler	kursavgift	for	utvikling	av	trenere/	instruktører	(trener	1	
kurs	etc.).	Det	er	naturlig	at	trenere	bidrar	inn	med	kursing	til	GAKK.		
	
Vedtak:	Styret	vedtar	at	GAKK	betale	kursavgiften	for	instruktører/trenere	som	bidrar	
inn	mot	klubben.	Det	er	dog	naturlig	at	trenerne	bidrar	inn	mot	klubben	i	en	akseptabel	
periode	etter	gjennomføring	av	kurs.	
	

5.	Ny	ungdomsgruppe	på	Sør	Amfi	Grimstad	
Ungdomsklatringen	har	nå	16	aktive	medlemmer.	Vi	hadde	i	utgangspunktet	satt	et	tak	
på	12,	men	har	ikke	hatt	lyst	til	å	avvise	noen.	Etter	at	nettsiden	klatringsor.no	kom	opp	
har	vi	fått	7	nye	henvendelser	om	å	bli	med,	og	det	stopper	nok	ikke	der.		
Vi	ønsker	å	få	startet	opp	en	ungdomsgruppe	nr.	2	og	trenger	derfor	halltid.	Vi	har	
allerede	en	frivillig	som	vil	hjelpe	til	med	dette.	
	
Vedtak:	Styrets	vedtar	at	ungdomsgruppe	nr.	2	kan	klatre	på	onsdager	fra	kl.	17:30	-
20:00.	Premisset	for	beslutningen	er	at	vi	får	mer	enn	3	voksne	som	kan	være	ansvarlig	
for	treningen	og	sørge	for	fast	aktivitet.		
	

5.	Student	medlemskap	
Forespørsel	om	halvt	år	medlemskap	(meldt	inn	av	Jesper	Helleland):	
Etter	samtale	med	Espen	så	sender	jeg	over	en	sak	til	styret.	
Vi	er	en	god	gjeng	med	studenter	som	studerer	på	Uia	som	ønsker	å	klatre	i	hallen	denne	
våren.		
Vi	håper	det	er	mulig	å	få	til	«halvt	år	medlemskap»,	da	noen	av	oss	muligens	flytter	til	
sommeren.	Interessen	for	dette	er	stor,	jeg	kjenner	vertfall	8	stk.	som	kunne	være	
interessert	i	dette.		Håper	dette	lar	seg	gjøre.	(Gjerne	litt	raskt	😊)	
	
Forslag	til	pris:	Hei,	ideelt	hadde	vært	at	det	ikke	er	så	mye	dyrere	enn	halvparten	av	
helår.	Kanskje	600kr?	Eller	500	for	studenter?	
	
Vedtak:	Det	er	vanskelig	å	administrere	halvtårsmedlemskap	og	Styret	anbefaler	derfor	
at	årsmøtet	2018	velger	en	studentpris	for	2019	(krav	om	at	kontingent	bestemmes	av	
årsmøtet).	Forslag	til	pris	er	kr	650.	Et	premiss	for	studentpris	er	at	studentene	bidrar	i	
større	grad	til	klatrevakter.		
	
	



	

6.	Æresmedlemskap	
Forslag	om	æresmedlemskap	(årskontingent	kr.	0)	for	Gro	og	Børre	for	lang	og	iherdig	
innsats	i	klubben.	
	
Vedtak:	Styret	vedtar	at	GAKK	ikke	praktiserer	forskjell	på	kontingent.	Det	er	flere	andre	
som	har	forespurt	tilsvarende	pga.	stor	frivillig	innsats	og	det	blir	problematisk	å	
redusere	kontingenten	(i	hvert	fall	i	en	oppstartfase).		Dog	er	styret	av	den	oppfatning	at	
Børre	og	Gro	har	bidratt	iherdig	i	mange	år	og	at	vi	er	svært	takknemlig	for	innsatsen.			
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	 	
	
	


